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L'últim 'Línia directa' exterior analitza el districte Centre Est

L'últim programa 'Línia directa' a l'exterior amb l'alcaldessa
de Cugat Mèdia pren el pols del districte Centre Est. Mireia
Ingla passeja per diferents punts d'aquesta zona de la ciutat i
respon les preguntes d'alguns veïns que li traslladen les seves
inquietuds. Entre els temes tractats hi ha els Cinemes Sant
Cugat i com impulsar-los des que pertanyen a l'Ajuntament,
el futur de l'estació de Renfe, les barreres arquitectòniques al
parc del Torrent dels Ferrussons, la reobertura del Pont de
Can Vernet o l'impuls d'un protocol contra els assetjaments a
les zones d'oci.
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